
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 8. februar 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 

411 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 411:  

”Hvad er forklaringen på, at man ikke har fået nedbragt brugen af den antipsykotiske 

medicin som aftalt i 2016?” 

 

Svar: 

Der er til brug for besvarelsen af spørgsmålet behov for at indhente bidrag fra Sund-

hedsstyrelsen. Spørgsmålet forventes endeligt besvaret ultimo marts.  
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